

Prayer items – Florin, local Romanian missionary

Ministry Updates and Prayer Requests

- **Jewish Ministry**
 - **Daily Spiritual Growth:** Praise for the sweet fellowship of Saturday Shabbat meetings and weekday prayers with Messianic Jews, drawing daily strength from an intimate relationship with Jesus through the Holy Spirit.
 - **Ministry Discernment:** Pray for sharp spiritual discernment to know which doors to walk through and which to decline, as ministry opportunities are abundant, but time and resources are strictly limited.
- **Short-Term Mission to Ukraine (Starting July 27th)**
 - **Strategic Partnership:** Smooth coordination as Florin teams up with another brother from their Messianic Jewish Group.
 - **Intense Itinerary:** Safe travels, physical endurance, and logistics through four key regions: Chernivtsi (2 days), Khmelnytskyi (2 days), Vinnytsia (1 day), and Bratslav (2 days).
 - **Gospel Impact:** Boldness to reach out to lost souls, share the Gospel of Jesus our Messiah, redeem historical pain, and build deep roots of relationship with the Jewish people.
- **Summer Camp Ministry (August 12th–20th):** Pray for a powerful move of God to ignite or reignite a deep passion for Jesus in the hearts of attending adults and children.
- **Auschwitz HLH Conference in Poland (August 25th–30th):** Ask for emotional and physical stamina for Florin during the 3-day Holocaust to Living Hope conference, March of Life, and commemoration events in Poland.
- **Holy Spirit's Leading & Empowerment:** For the Holy Spirit's visible leading, inspiration, guidance, and strength in every action taken over the next few months.
- **Travel Protection:** Pray for protection and safety on the roads across Romania, Ukraine, and Poland.
- **Heart Conviction:** Pray that the Holy Spirit moves powerfully ahead of the ministry to convict and soften the hearts of the people they serve.

Family Updates and Prayer Requests

- **Peter's Ongoing Rehabilitation**
 - **Physical Therapy:** Determination and physical strength for Peter as he pushes through daily targeted exercises for his left arm.
 - **Medical Oversight:** Praise that a recent visit to the surgeon confirmed everything is healing normally.
 - **Oncology Access:** Pray for patience and the right timing to get an appointment with Peter's Oncologist, who has been too busy to see him since April.
- **Family Life & Housing**
 - **Moving Timeline:** Efficiency and physical energy as the children start summer vacation on June 19th, requiring the family to completely vacate their apartment by July 7th.
 - **Priscilla's Final Exams (July 6th):** Pray for peace, wisdom, and excellent results for Priscilla as she takes her final exams.
 - **Vehicle Repairs:** Provision and wisdom for the necessary mechanical fixes required for the ministry van.
 - **House & Ministry Needs:** Pray for the Lord's provision to cover all necessary expenses for setting up the new house and running the upcoming summer ministries.

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

事工更新和祈禱事項

- **猶太人事工**
 - **每日屬靈成長：**讚美主！為與猶太彌賽亞信徒在週六安息日聚會和週間禱告中的甜蜜團契獻上感謝。求主使他們透過聖靈與耶穌建立更加親密關係，每日重新得力。
 - **事工的敏銳：**求主賜下敏銳的屬靈辨別力，使Florin清楚知道哪裏福音的門開了、哪裏福音的門關了。目前事工機會極其繁多，但時間與資源都非常有限。
- **烏克蘭短期宣教（7月27日開始）**
 - **夥伴關係：**求主保守Florin，他將與來自猶太彌賽亞小組的另一位弟兄參與烏克蘭短期宣教，為流暢的協調與美好配合祈禱。
 - **緊湊行程：**此次宣教將前往四個烏克蘭核心地區 - 切爾諾夫策（2天）、赫梅利尼茨基（2天）、文尼察（1天）及布拉茨拉夫（2天）。求主保守旅途平安、賜下體力和耐力，並祝福整個行程。
 - **福音廣傳：**求主賜下膽量，好叫他們能放膽接觸失喪的靈魂、分享彌賽亞耶穌的好消息、醫治歷史的傷痛，並與猶太群體建立深厚的關係和連結。
- **夏令營事工（8月12日 - 20日）：**求聖靈大大動工，點燃及重新挑旺所有參與夏令營的成人與小朋友心中對耶穌的渴慕。
- **波蘭(Poland)奧斯威辛 HLH 大會（8月25日 - 30日）：**Florin將參加為期3天的「從大屠殺到活出盼望」（Holocaust to Living Hope）大會、「生命邁進」（March of Life）及各項紀念活動，求主賜給他充沛的心靈與體力。
- **聖靈的引領與醒覺：**求聖靈在接下來兩個月的每項活動中，彰顯祂清晰的帶領、聖靈的感動、指引與能力。
- **旅途平安：**求主保守整個夏天行程的安全，從羅馬尼亞到烏克蘭，又從羅馬尼亞到波蘭公路上的所有旅程平安。
- **人心的悔改：**求聖靈在一切事工開始之前大大運作，親自預備人心、感動並軟化他們將服事的所有福音對象。

家庭更新和祈禱事項

Peter的康復與治療

- **物理治療：**求主賜給Peter堅定的決心與體力，使他能堅持完成每天針對左手臂的特定復健運動。
- **醫生診斷：**感謝神！最近一次看診時，外科醫生確認一切傷口與患處都在正常癒合中。
- **腫瘤科醫生的預約：**求主賜下耐心與適當的時間，Peter的腫瘤科醫生自四月以來一直非常忙碌，求主開路讓Peter能順利排上預約看診。

家庭生活與住屋

- **搬家時間表：**孩子們已於6月19日開始放暑假，全家必須在7月7日之前完全搬離現有的公寓。求主賜下極高的效率和充足的體力來應對搬家。
- **Priscilla的期末考（7月6日）：**求主將出人意外的平安、智慧與聰明加給她，並賜下理想的考試成績。
- **車輛維修：**為事工所需的車輛維修祈求，求主供應經費，並賜下智慧給維修員。
- **房屋與事工需求：**求耶和華以勒的大能親自供應，好預備新屋的一切基本所需、與夏令營事工的一切必要開銷。